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0982學期學期  課程基本資料課程基本資料

系所系所  / 年級年級 財法系  2年級 課號課號  / 班別班別 85U00248 / B

學分數學分數 2學分 選選  / 必修必修 必修

科目中文名稱科目中文名稱 英語聽講 科目英文名稱科目英文名稱 English listening and speaking

主要授課老師主要授課老師 施玉勉 開課期間開課期間 一學年之下學期

人數上限人數上限 62 人 已選人數已選人數 55人

起始週起始週  / 結束週結束週  / 上課地點上課地點  / 上課時間上課時間

第1週 / 第18週 / M211 / 星期2第03節 
第1週 / 第18週 / M211 / 星期2第04節 

請各位同學遵守智慧財產權觀念；請勿非法影印。

教學綱要教學綱要

一、教學目一、教學目
標標 (Objective)

This course aims to enhance students' listening and speaking ability by providing English practices
and activities designed in textbooks. Listening, speaking, communication strategies along with
learning strategies are taught. The knowledge of grammar and vocabulary is emphasized.

二、先修科目二、先修科目 (Pre
Course) Students are asked to read some extra English books.

三、教材內三、教材內
容容 (Outline)

The textbook "world Link video course book 1" creates interesting and fun opportunties for stduents
to become fluent in everday English. It includes two parts, City Living and Global Viewpoints. The
Video provides viewing activities designed to increase students' understanding of the langauge and
story line of the episode.

四、教學方四、教學方
式式 (Teaching
Method)

communication approach

五、參考書五、參考書
目目 (Reference)

The simplied readers are provided to improve students' reading ability, which leads to increase their
listening and speaking ability

六、教學進六、教學進
度度 (Syllabi)

2010/2/23 introduction 施玉勉

2010/3/2 unit 1 施玉勉

2010/3/9 unit 2 施玉勉

2010/3/16 unit 3 施玉勉

2010/3/23 unit 4 施玉勉

2010/3/30 unit 5 施玉勉

2010/4/6 review 1-5 施玉勉

2010/4/13 review and test 施玉勉

2010/4/20 mid-term exam 施玉勉

C:query.asp
http://webap.asia.edu.tw/courseinfo/
http://www.asia.edu.tw


度度 (Syllabi)
2010/4/27 unit 6 施玉勉

2010/5/4 unit 6 施玉勉

2010/5/11 unit 7 施玉勉

2010/5/18 unit 8 施玉勉

2010/5/25 unit 9 施玉勉

2010/6/1 unit 10 施玉勉

2010/6/8 review / written test 施玉勉

2010/6/15 unified final exam on 6/9(三) 施玉勉

2010/6/22 施玉勉

七、評量方七、評量方
式式 (Evaluation)

1. attendance, exercises, quizzes, class performance: 40% 2. mid-term exam: 30% 3. final exam:
30%

八、講義位八、講義位
址址 (http://)

九、教育目標九、教育目標
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